
REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 21.02.2023 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 16.30-19.00 

EMNE: Ordinært møde SAGSNR.: 15/3080 

DELTAGERE: 

Tina Hovmand, Line Pelby, Nadja Stæhr Fischer, Nicolai 

Zimling Fich, Therese Hasberg Avril, Karina Dybro, Lene 

Høyer, Gitte Andersen, Jan Bakmand.  

 

AFBUD: Frederik Weltzer, Susanne Nistrup, Dorthe Hecht  

MØDENR.: 6 – skoleåret 22-23  

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Vi fastholder datoen den 15. juni for sommerfesten for børn og forældre. 

 

2. Bemærkninger og godkendelse af referat 

Godkendelse af referat af ordinært møde den 24. januar – godkendt. 

 

3. Meddelelser 

Formand: Der mangler cykelstativ ude foran skolen, da det er blevet påkørt. Formanden har 

talt med Center for By, Miljø og Teknik om manglende cykelstativ foran skolen. Desuden har 

formanden nævnt vejbump ved skolen/Brønderslev Alle eller skilt med fartregistrering. Der 

mangler skiltning, der signalerer skolevej.  

Skolebestyrelsens medlem af Kommunalbestyrelsen. Spørgsmål fra medlem af kommunalbestyrelsen: 
Der er ikke ny udvikling i børnetal. Lige nu 95 børn. Lokalesituationen er status quo. Vi bruger alle de 
kvadratmeter, vi har.  

Skoleleder: Der skal spares. Nordea-projekt bliver sandsynligvis ikke til noget, da der er egen-
finansiering på 200.000kr. Der er en proces i gang i kommunen om, hvor pengene skal findes.  

 

4. Ansættelse- og indkøbsstop 

Der er indført ansættelse- og indkøbsstop i Tårnby Kommune.  

Det må kun bruges penge til mad til fritidstilbuddet og madlavning og nødvendig drift. Vinterferien bød 

på gode ture ude i naturen, og det var stille og roligt med tilbud på matriklen, der ikke kostede mange 

penge. Det påvirker ikke børnenes trivsel fagligt og socialt, at der skal spares pt.  

 

 

5. Budget 2023 

Gennemgang af planlagte budget for regnskabsåret 2023. 

Budgettet plejer at stemme og rækker til hele året.  

Budgettet er godkendt 

 

Bilag: Budget 2023 (udsendt separat fra kontor) 

 

6. Projekt om udeliv for udskolingsbørn 

Skolen har modtaget bekræftelse på, at Nordea-fonden ønsker at støtte vores projekt om et udemiljø til 

klubbens ældste børn. 

Der skal spares generelt i kommunen. Nordea-projekt bliver sandsynligvis ikke til noget, da der 

er egen-finansiering. 
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7. Fælles FRO 

Medlemmer fra SB og skolens ledelse deltog i fælles FRO-møde den 2. februar. 

 

Det var et introkursus til nye skolebestyrelsesmedlemmer og burde have været til nye medlemmer og 

ikke alle medlemmer.  

 

8. Fagfordeling 

Ledelsen giver status på planlægningen af næste skoleår, herunder tanker om organisering af 

udskolingen. 

Gruppeordningskoncept fungerer fint på indskoling og mellemtrin, hvor eleverne sammensættes med 

et aldersspænd på 2-3 år. Udskolingen er mere kompleks med hensyn til skolefag og sammensætning. 

Udskolingspersonalet tages med i en sparring om, hvordan udskolingen kan organiseres. 

Revisitationen for kommende skoleår er stadig i proces, og vi kender derfor ikke 

elevsammensætningen. Derfor er det sværere at komme videre i fagfordelingen. Vi er i gang med 

trivselssamtaler med personalet. 

 

9. Evaluering omkring proces af statussamtaler 

Skolen er næsten færdig med alle status samtaler.  

Vi mangler fire statussamtaler.  

Skolebestyrelsen vil lave en evaluering af samtalerne med forældrene. Skoleleder skriver udkast og 

sender rundt til skolebestyrelsens medlemmer.  Det er lang tid at vente med svar fra visitationen, der 

muligvis først kommer til maj. 

 

 

10. Eventuelt. 

Der forelå ingen bemærkninger til dette punkt. 


